
صورتجلسه چهارمین کمیته نظام اعتباربخشی ملی 
و تدوین استانداردهای آموزشی

چهارمین جلسه کارگروه اعتبار بخشی و تدوین استانداردهای آموزشی روز دوشنبه مورخ ۱۴۰۱/۱۱/۱۷ با 

حضور نمایندگان محترم دانشگاههای کلان منطقه ۱۰ آمایشی، راس ساعت ۱۲ ظهر تشکیل گردید. 
حاضرین در جلسه:

خانم دکتر نسیم عبادتی (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی تهران) 

خانم دکتر ساناز زرگر، آقای دکتر زالی (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی ارتش)

خانم دکتر معصومه عزیزی (انستیتو پاستور ایران)

خانم دکتر فهیمه رنجبر کرمانی (موسسه انتقال خون)

خانم دکتر شاداب شاه علی (دانشگاه تربیت مدرس)

آقای دکتر سینا کشاورز (دانشگاه علوم توانبخشی و سلامت اجتماعی)

آقای دکتر محمد حسین احمدی(دانشگاه شاهد)

آقای دکتر محسن ضیائی فرد (مرکزآموزشی تحقیقاتی و درمانی قلب و عروق شهید رجایی) 
غایبین جلسه:

آقای دکتر امیر میری (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی بقیه ا... الاعظم عج)

آقای دکتراکبر بلوردی (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی شهید بهشتی)

در ابتدای جلسه با توجه به عدم حضور تعدادی از نمایندگان محترم دانشگاهها در جلسه قبلی و جهت استفاده 

همه اساتید از تجربیات موفق دانشگاه علوم پزشکی تهران در برنامه پزشکی عمومی خانم دکتر نسیم عبادتی 

مجددا" خلاصه ای از گزارش برنامه "اعتباربخشی پزشکی عمومی"  را ارائه فرمودند.

سپس آقای دکتر زالی بعنوان مسئول اعتباربخشی دوره پزشکی عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 

بهداشتی و درمانی ارتش گزراشی در خصوص اقدامات انجام شده در حوزه "منابع آموزشی"  دانشگاه ارتش 

را ارائه نمودند.

در ادامه خانم دکتر نجومی سنجههای چک لیست" پایش برنامه کارگروه کلان منطقه"را مورد بررسی قرار 

دادند و بیان داشتند نیاز است شاخص ها بازبینی شده و شاخص های مرتبط با پایش دورهای پیشنهاد شود. 

در مورد همه سنجههای اعلام شده، پیشنهاداتی مطرح شد و مقرر شد اعضای محترم جلسه نیز پیشنهادات 

خود را تا پایان هفته اعلام نمایند تا به کلان منطقه اعلام و از طریق کلان منطقه به وزارت متبوع ارسال شود.



تاریخ جلسه آینده کارگروه، روز دوشنبه مورخ  ۱۴۰۱/۱۲/۲۲ ساعت ۱۱ ظهر تعیین گردید و مقرر شد در 

جلسه آینده آقای دکتر احمدی نماینده محترم دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شاهد گزارشی 

از یکی از استانداردهایی که دانشگاه شاهد در اجرای آن استاندارد مشکل داشته و کمترین امتیاز را دریافت 

نموده است را مطرح فرمایند تا از تجربیات اساتید محترم سایر دانشگاهها در خصوص بهبود آن استاندارد 

استفاده شود.

در خصوص موضوع اعتباربخشی رشته های علوم پایه پزشکی که خانم دکتر رنجبر کرمانی مطرح نموده 

بودند و اینکه به چه ترتیبی در این شاخصها باید وارد شود نیز مقرر شد در کمیسیون اسفند ماه مطرح و 

پیگیری شود. 

دعوتنامه جلسه و لینک ورود به جلسه متعاقبا" ارسال خواهد شد.  


